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SELF-TRANSCENDENCE RACE - 48h, 24h


21.7. – 23.7. 2017, Kladno, Sletiště athletic stadium

Registration and entry fees:

We kindly ask you to fill out an attached registation form and send it to the following adress by July 4 at the latest: SCMT, c/o Madal Bal,  Velhartická 542, 199 00 Praha Letňany, Czech Republic. Entry fee is payable in cash at the registration.

fee:


till 26/6      

after 26/6
48 h
 

70 EUR
                          75 EUR 

24 h
 

60 EUR


65 EUR
Course: 1 km course lap around an athletic stadium, almost flat with 1 m rise. Lights at nights. 

Starts:

48 h – Fr 21st July 2017, 12:00 
24 h – Sa 22nd July 2017, 12:00  

Registrations: start 90 min before each start and finish 30 min before the start. Final ceremony is scheduled approx. one hour after the race. 

Categories:

Men – open (18 and more), 50-59, 60-69, 70 and more
Women – open (18 and more), 50-59, 60-69, 70 and more
Relays – open (18 and more)

Prices: Trophies and beautiful prices will be given to the first seven places in main open categories and to the first three places in other categories (veterans and relays). 

Services: Refreshment station with a variety of warm and cool food and drinks, warm meal after the race. Medical station with a massage service. Showers, restrooms and other facilities of athletic stadium will be available during the race. Runners can place their own camping tables and chairs with personal belongings, food and drinks at a designated area. 

Relays: For 48 hour and 24 hour races we also introduce relays in order to allow more people to try an ultramarathon race. Teams can have 2-3 runners.

Directions:  Kladno is situated approx. 25km north-west from Prague. Comming from Prague via motorway E48 direction Karlovy Vary. Take the exit 16 to Velká Dobrá/606 and then continue to direction Kladno.  After 3 km cross the railway and enter into the forest. After 300 m turn left on the first crossroad. You are already passing by the athletic stadium area. After approximately 100 hundred meters you will see a parking place. The athletic stadium is on left side. 
Accommodation:

During the race we provide accommodation in gym. In case you need to stay longer , here are some possibilities: 

http://www.mestokladno.cz/vismo/dokumenty2.asp?id_org=6506&id=1401511&p1=2100008979 

YMCA tel.: +420 312 247 725
Contacts: Viharin +420 603 177 566, Pataka +420 603 177 567,   praha@srichinmoyraces.org 


ENTRY FORM_ SELF-TRANSCENDENCE RACE  48  and 24 hours Kladno, July 29 - July 31 2016
First Name:___________________  Last Name: ________________________   Nationality: ______________________

Date of birth: ___________________         Sex:       M        F        Running club:______________________________                           

Address:________________________________________________________________________________________
Telephone:__________________   e-mail:___________________    Date:_____________________________________

I subscribe to:    



 48 hour race  



 48 hour race - relay 




 24 hour race



 24 hour race – relay

T-shirt size 
 M    L    XL    XXL

  
 Signature:__________________________________
САМО-ТРАНСЦЕНДЕНЦИИ ГОНКИ - 48 часов, 24 часа 

21.7. – 23.7. 2017, Кладно, Sletiště athletic stadium
Регистрация и стартовые взносы:

Мы просим Вас заполнить прикрепленную форму регистрации и отправить ее по адресу по 4 июля: scmt по, ч/з Madal бал, Velhartická 542, 199 00 Praha в Летнянах, Чехия. Стартовый взнос оплачивается наличными при регистрации.
гонки:


до 26/6      

после 26/6

48час                            70 EUR
                          75 EUR
24 час
 

60 EUR


65 EUR

Курс: 1 км круг вокруг спортивного стадиона, почти плоская с на 1 м. Огни в ночи.
Начало:

48 ч – фр 21 июля 2017, 12:00 

24 ч – Са 22 июля 2017, 12:00 

Регистрация: начало 90 мин перед каждым стартом и финишем 30 мин до начала. Финальная церемония запланирована приблизительно. один час после гонки. 

Категории:

Мужчины – открытая (18 и более), 50-59, 60-69, 70 и более

Женщины – открытые (18 и более), 50-59, 60-69, 70 и более

Реле – открытые (18 и более)

Цены: трофеи и красивые цены будут отданы первые семь мест в открытой категории и в первые три места в другие группировки (ветераны и реле). 

Услуги: станции буфет со множеством теплых и холодных пищевых продуктов и напитков, горячее питание после гонки. Медпункт с массажным кабинетом. Душевые, туалеты и другие объекты спортивного стадиона будут доступны во время гонки. Бегуны могут размещать собственные столов кемпинга и стульев с личными вещами, едой и напитками в специально отведенном месте. 

Реле: для 48-часовой и 24-часовой гонки мы также Вводим реле для того, чтобы больше людей, чтобы попробовать гонки ультрамарафон. Команды могут иметь 2-3 бегунов.

Маршрут: Кладно находится приблизительно. В 25 км к северо-западу от Праги. Поплавок из Праги по направлению автомагистрали Е48 Карловы Вары. Выход 16 в местечке добра Велкой/606, а затем продолжить в направлении Кладно. После 3 км пересекают железную дорогу и войти в лес. Через 300 м поверните налево на первом перекрестке. Вы уже проходя мимо спортивного стадиона. После примерно 100 сотен метров вы увидите место для парковки. Спортивный стадион находится на левой стороне. 

Проживание:

Во время гонки мы обеспечиваем проживание в тренажерный зал. В случае, если вы хотите остаться дольше , вот некоторые возможности:
http://www.mestokladno.cz/vismo/dokumenty2.asp?id_org=6506&id=1401511&p1=2100008979
YMCA tel.: +420 312 247 725
Contacts: Viharin +420 603 177 566, Pataka +420 603 177 567,   praha@srichinmoyraces.org 

Запись FORM_ самопреодоления расы 48 и 24 часа Кладно, 29 июля - 31 июля 2016

Имя:___________________ Фамилия: ________________________ Национальность: ______________________

Дата рождения: ___________________ секс:  М  Ф Бегущий клуб:______________________________ 

Адрес:________________________________________________________________________________________

Телефон:__________________ электронной почты:___________________ Дата:_____________________________________

Я присоединяюсь к: 

 48 часовой гонки 

 48 часовая гонка - эстафета 

 24-часовой гонке 

 24 часовая гонка – эстафета

Футболка размер  М  Л  ХL  ХХL подпись:__________________________________
Я заявляю, что команда Шри Чинмоя марафон свободным от любой ответственности за любые травмы, несчастные случаи или повреждения имущества, которые могут стать результатом моего участия или участия в этом мероприятии.
КОМАНДА ШРИ-ЧИНМОЯ МАРАФОН 

Основанная в Нью-Йорке в 1977, команда Шри-Чинмоя марафон (scmt по) была сегодня созданы во многих странах по всему миру. Идея всего различных мероприятиях scmt является очень простой: чтобы вдохновить случайного, так и для опытных спортсменов непрерывное преодоление собственных пределов и быта, проживающих в том же духе. 

Scmt является организатором более 500 спортивных мероприятий каждый год, от 2-мильной удовольствие-гонки на ряд ультрас, в том числе Ультра-Трио (700, 1000 и 1300 миль), а также забег 3100 миль, один из самых продолжительных событий в мире; самый большой триатлон в Южном полушарии, само-trancendence Триатлон фестиваль в Канберре, а также несколько соревнований по плаванию.
SRI CHINMOY MARATHON TEAM 


Founded in New York in 1977, the Sri Chinmoy Marathon Team (SCMT) has been established nowadays in many countries all around the world. The idea behind all of SCMT various activities is very simple: to inspire occasional as well as experienced sportsmen to continuous transcending of one's own limits and living one's everyday life in the same spirit. 


SCMT is the organizer of over 500 sport events every year, from 2-mile fun-races to a number of ultras, including the Ultra-Trio (700, 1000 and 1300 miles) as well as the 3,100-mile race, one of the longest running events in the world; the biggest triathlon on the southern hemisphere, the Self-trancendence Triathlon Festival in Canberra; and also several swimming competitions.








I declare that Sri Chinmoy Marathon Team is free of any liability for any injuries, accidents or damages to a property that may result from my participation in or attendance at this event.











